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F - behandling:
Spørsmål frå Kamilla Bjerkholt Karlsen (Ap) 
Den 12.05.23. gjev kommunedirektøren Fedje fryseri ei stadfesting av bruksløyve frå fryseri til ny 
næringsdrift. 
I stadfestinga visar kommunedirektøren til dialog mellom Fedje kommune og Fedje fryseri, 
samstundes skriv kommunedirektøren ho ikkje finn nokon dokumentasjon i saka.
Har Fedje fryseri søkt om endring av bruksløyve? 
Svar frå ordførar Stian Herøy:
Nei, Fedje fryseri har bedt om stadfesting av løyvet sidan Fedje kommune ikkje kan finne løyvet i 
arkivet. 
Årsaka er at dialogen i 2015 mellom eigar av bygget og kommunen har vært munnleg. 
Dette har vært ein innarbeidd praksis over mange år som kommunen no har teke fatt i. 

Spørsmål frå Kamilla Bjerkholt Karlsen (Ap) 
På kva for grunnlag har kommunedirektøren gjeven denne stadfestinga? 

Svar frå ordførar Stian Herøy:
Stadfesting av bruksløyve er gitt fordi at når Norton starta bryggeri i 2015, etter at fryseriet lenge 
hadde stått tomt, så var det ein munnleg dialog med kommunen i fht bruksløyve.
Det blei då avtalt at sidan verksemda framleis var næring, og at det ikkje blei endra bruka av 
lokala, så trengte ein ikkje søkje nytt bruksløyve. Dette er formidla munnleg mellom kommunen og 
Norton.
Det blei og avtalt mellom kommunen og Norton munnleg kva som måtte gjerast av nødvendige 
endringar. Det gjeld mellom anna brannsikring/rømmingsveg, sanitære forhold og HMS. Dette er 
gjennomført.

Butikken blei søkt om endra bruksløyve, fordi det gjekk frå næringsdrift til butikkdrift, og då er det 
andre reglar for kva som må til for å drive butikk i lokala. 



Fedje kommune

Kommunedirektøren har gjeve stadfesting i møte saman med ordførar og gått gjennom diverse 
informasjon knytt til drifta i bygget.

F - vedtak:
Det vert ikkje fatta vedtak under eventuelt. 


